
Protokół Nr 158

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 15 czerwca 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1300. Posiedzenie otworzył Z-ca

PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu Nr 153 posiedzenia Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,

c) nadania imienia gen. Antoniego Piwowarczyka Branżowej Szkole II

stopnia w Końskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich,

d) nadania imienia rtm. Witolda Pileckiego Technikum nr 1 w

Końskich oraz Szkole Policealnej w Końskich wchodzących w skład

Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich,

e) zmiany nazwy II Liceum Ogólnokształcącego lm. Marii

Skłodowskiej - Curie w Końskich,

f) wyłączenia i likwidacji Technikum nr 2 im. gen. Antoniego

Piwowarczyka w Końskich wchodzącego w skład Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,
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g) wyłączenia i likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia nr 1 w Końskich

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1

w Końskich,

h) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki

Zdrowotnej w Końskich za 2020 rok.

4. Powołanie Zespołu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli

w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich.

5. Przyznanie środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli.

6. Podjęcie decyzji w sprawie wyboru oferty i zabezpieczenia środków na

zakup garażu na potrzeby Powiatowego Środowiskowego Domu

Samopomocy wStąporkowie.

7. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zaproponował

zdjęcie z porządku obrad dzisiejszego posiedzenia punktu 3. h) Zaopiniowanie

projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia rocznego

sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za 2020 rok

i odłożenie go do rozpatrzenia na następne posiedzenie Zarządu.

Zarząd jednogłośnie przyjął proponowany porządek obrad po

uwzględnieniu zmian.

Zarząd przyjął protokół Nr 153 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad.3

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty

uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2021-2026,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Oznajmiła, że proponowane zmiany zarówno w WPF, jak również

w budżecie powiatu związane są z korektą nakładów na realizacje zadań

drogowych bieżących i inwestycyjnych. Zaproponowała, w związku z brakiem
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dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zmniejszenie

planowanych nakładów inwestycyjnych na realizację zadań:

• rozbudowa drogi powiatowej Nr 0469T Grzymałków - Gliniany Las 

Smyków- 460 400 zł,

• przebudowa drogi powiatowej Nr 0398T Skąpe - Rytlów - 266 400 zł,

• przebudowa drogi powiatowej Nr 040 l T Stąporków - Smyków

Radoszyce - Włoszezowa - 524 260T.

Zaproponowała zwiększenia wkładu własnego w realizację dwóch zadań

drogowych dofinansowanych z FRD t.j.:

• przebudowę drogi powiatowej Nr 0455T Końskie - Wąsosz - Czarna 

574000 zł,

• remont drogi powiatowej Nr 0437T Samsonów - Odrowążek - Odrowąż

- Wólka Plebańska - gr. Woj. Świętokrzyskiego (w tym ze środków

Gminy Stąporków 226 000 zł) - 452 000 zł.

Poinformowała, że umowa zakłada dofinansowanie do realizacji w/w

zadań ze strony gminy i są zapewnienia, że Gmina Stąporków zrefunduje

założone środki.

Ponadto w związku z przewidywanymi oszczędnościami zaproponowała

zmniejszenie środków w zakresie realizacji zadania - holowanie pojazdów,

o kwotę 25 000 zł .

Omówiła pozostałe proponowane zmiany. Stwierdziła, że w ich wyniku

nastąpi zmniejszenie deficytu budżetu powiatu, który po zmianach wyniesie

9 009 521 zł.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

W związku z tym, że na dofinansowane z Funduszu Rozwoju Dróg

zadania postępowania przetargowe należy ogłosić w ciągu 3O dni Zarząd

postanowił zwrócić się do Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołanie sesji

Rady Powiatu w celu podjęcia w/w uchwał.
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nn. gen. Antoniego

skład Zespołu Szkół

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach:

c) nadania imienia gen. Antoniego Piwowarczyka Branżowej Szkole II

stopnia w Końskich wchodzącej w skład Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich,

d) nadania imienia rtm. Witolda Pileckiego Technikum nr 1 w Końskich

oraz Szkole Policealnej w Końskich wchodzących w skład Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich,

e) zmiany nazwy II Liceum Ogólnokształcącego im. Marii Skłodowskiej 

Curie w Końskich,

f) wyłączenia i likwidacji Technikum nr 2

Piwowarczyka w Końskich wchodzącego w

Ponadpodstawowych nr 2 w Końskich,

g) wyłączenia i likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia nr 1 w Końskich

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1

w Końskich.

Omówiono zasadność zmiany nazwy II Liceum Ogólnokształcącego im.

Marii Skłodowskiej - Curie w Końskich polegającej na dodaniu do nazwy

określenia "z oddziałami dwujęzycznymi".

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że szkoła

w nazwie nie powinna zawierać profilu działalności.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że jest to element

promocji placówki w środowisku lokalnym.

W/w projekt uchwały poddano pod głosowanie w zakresie zaopiniowania

go Radzie Powiatu.

W obecności trzech Członków Zarządu oddano dwa głosy "za", jeden

głos "przeciw". Członek Zarządu Powiatu - Pan Jarosław Staciwa głosował

. ""przeCIW .
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Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu

w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Ad. 4

Zarząd, w ramach kontroli zarządczej sprawowanej nad jednostkami

organizacyjnymi powiatu postanowił upoważnić Audytora Starostwa do

przeprowadzenia Kontroli w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie

w Końskich oraz zasięgnąć opinii Inspektora Ochrony Danych Osobowych

w sprawie zakresu udostępniania danych osobowych przez jednostkę

organizacyjnąZarządowi Powiatu.

Ad.5

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera przedstawił zestawienie wniosków do Zarządu o przyznanie pomocy

zdrowotnej dla nauczycieli. Oznajmił, że wpłynęły trzy wnioski, z czego jeden

nie spełniał wymogów formalnych t.j. brakowało podstaw do przyznania

dofinansowania. Omówił przedmiotowe wnioski.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa w kwestii rozpatrzenia

wniosków o dofinansowanie do zakupu okularów korekcyjnych zwrócił uwagę,

że wnioskodawcy w pierwszej kolejności powinni zwrócić się do pracodawcy

t.j. szkoły o przyznanie dofinansowania na ten cel.

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan Krzysztof

Stachera stwierdził, że pracownicy Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty

i Zdrowia dokonali sprawdzenia zasadności wniosków i osoby wnioskujące nie

wystąpiły do pracodawcy o przyznanie dofinansowania do zakupu okularów,

w związku z tym nie ma możliwości pobrania przez wnioskodawców tzw.

podwójnego dofinansowania. Podkreślił, że wnioski spełniają wymogi formalne

o przyznanie dofinansowania ze środków powiatu.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa podtrzymał swoje stanowisko

w sprawie.
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Wnioski poddano pod głosowanie.

W obecności trzech Członków Zarządu oddano dwa głosy "za", jeden

"wstrzymujący się". Członek Zarządu Powiatu - Pan Jarosław Staciwa

wstrzymał się od głosu.

Zarząd przyznał środki finansowe na pomoc zdrowotną dla nauczycieli

w łącznej kwocie 450 zł.

Ad. 6

Główny Specjalista w Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia

Powiatu - Pani Mariola Gałka zapoznała Zarząd z omawianą sprawą.

Stwierdziła, że postępowanie w sprawie wykonania garażu na potrzeby

Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Stąporkowie podzielono

na dwie części t.j. I cz. - zakup garażu, II cz. - wykonanie podbudowy pod

garaż. Na skutek zaproszenia do składania ofert wpłynęły dwie oferty jednej

firmy - DROMED z Opoczna, za kwoty: dostawa i montaż garażu - 13 960 zł,

wykonanie podbudowy - po negocjacjach 11 685 zł. Kwoty te przekraczają

środki zabezpieczone na ten cel w budżecie powiatu w łącznej wysokości

16760 zł. Podkreśliła, że warunkiem dokonania wyboru jest wyrażenie zgody

na zwiększenie kwoty przeznaczonej na realizację zadania. Zaproponowała

akceptację dla wyboru przedstawionych ofert.

Zarząd wyraził zgodę na wybór ofert złożonych przez firmę DROMED

z Opoczna oraz postanowił zabezpieczyć dodatkowe środki na ten cel.

Ad. 7

W sprawach różnych:

• Zarząd zapoznał się z treścią pisma Powiatowego Centrum Pomocy

Rodzinie w Końskich ze wskazaniem podstaw prawnych do stanowiska

PCPR zawartego w piśmie z dnia 9 czerwca b.r dotyczącego

udostępnienia danych osobowych byłego pracownika zatrudnionego

w jednostce.
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• Ustalono termin następnego posiedzenia Zarządu Powiatu na 16 czerwiec

b.r. na godz. 800
. W porządku obrad zaopiniowanie projektu uchwały

Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania

finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich za 2020 rok.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1355 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

......................~d .

Podpisy Członków Zarządu :

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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